



香 港 大 學

THE UNIVERSITY OF HONG KONG

## Engineering

**Professor Dennis Y.C. LEUNG**  
**Faculty of Engineering**  
**The University of Hong Kong**

Professor Dennis Y.C. Leung received his BEng and PhD from the Department of Mechanical Engineering at the University of Hong Kong. Professor Leung is a prestigious scholar in environmental protection and clean energy. He has published more than 280 peer reviewed journal articles. According to Goggle Scholar his h-index is 63 with total citations more than 24,000. Professor Leung has delivered more than 70 keynote and invited speeches in many conferences as well as public lectures. He serves as an associate editor of Progress in Energy, and editorial board members of a number of international journals including Applied Energy, Energy Conversion and Management, and Applied Sciences. He is presently serving several governmental committees related to energy and environment as chairman or member. Professor Leung received numerous awards including the Outstanding Earth Champion Hong Kong award in recognizing his contributions in protecting the environment.

Website: <http://me.hku.hk/exPage/staff/LeungDYC.htm>

## 工程學

**梁耀彰教授**  
**香港大學工程學院**

梁耀彰教授在香港大學機械工程系獲得工學士和博士學位。他是環境保護和潔淨能源領域的著名學者，發表了 280 多篇期刊文章。Goggle Scholar 顯示梁教授的 h 指數是 63，總引用超過 24,000 次。梁教授發表了 70 多個會議主題和公開演講。他現任國際學術期刊 Progress in Energy 副主編，Applied Energy, Energy Conversion and Management, 與 Applied Sciences 編委。他也是數個能源和環境相關的政府委員會現任主席或成員。梁教授曾獲頒多項獎項，包括傑出地球大獎香港獎，以表揚他在保護環境方面的貢獻。

網頁: <http://me.hku.hk/exPage/staff/LeungDYC.htm>